
剥皮机 中械 220（V）

产品名称 剥皮机 中械 220（V）

公司名称 乐清市中械自动化设备有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:中械
型号:CB-950L
电源电压:220（V）

公司地址 中国 浙江 温州市 乐清市天成工业区

联系电话 86 0577 62305877 13706603313

产品详情

品牌 中械 型号 CB-950L
电源电压 220（V） 最大剥皮长度 9999（mm）
最小剥皮长度 43（mm）

特点features● 本机是以高速进行线材料厂尺寸切断、两端剥皮、单端剥皮及半剥的自动裁线机。●
使用伺服马达控制裁线、剥皮等动作、使裁出长度更精准。●
长度变换及全剥、半剥采用按键方式设定，简易又快速。●
剥皮长度及切刀深度之变换采用微调旋转方式、简易又快速。●
速度可分为五档，可依据线材规格设定，使粗线、细线均可稳定生产。● 各检出标准有气压低下、气缸
卡住马达异常、计数一致显示等功能，异常时能自动停机，并将检出情况显示于人机界面上，方便迅速
排除故障，以减少停机时间。● 最佳特点为调整技术性少，压线少，调整时间短，操作方便简单。● 可
搭配分线机，完成排线之分线、裁线及剥皮动作，同时分线出来的线没有毛刺，分线长度直接在屏输入
。● 本机加工600mm长线每分钟可拉50次，是台式1出2剥线机的4倍以上。● this machine is an automatic
wire cutting machine for wire cutting in preoetemined dimensions.two-end stripping.one-end strip and half-
stripping.● using servo motor for controlling the operations. such as wire cutting,stripping and the like for orecise
cutting length.● using button switch for configurations of length switching,full-stripping snd half-stripping which is
easy and fast.● using rotational fine turning for switch or stripping length and cutter depth. which is easy and fast.●
for speed segments.depending on the configuration of wire material specification for reliable production on thick and
thin wires.● providing dispaly functions of each inspection standerd for boo-tigth wires . ower air pressure cylincer
excepticnal motor condition . and consistentcutting. and automatically shutting down the time during exceptional
conditions and displaying the inspected conditions on the control pance for conv-eniently and rapidly eliminating the
conditions and reducing the shutdown time.● best featuring at less regulating techniques. waster wires.shorten
regulating time and easy and converient operation● provided with opational ns-950 wire spicer for completing the
wire spinning wire cutting. and stripping for the row to improve the productions efficiency.● the machine can
process the wire of 600mm long,and can draw it 50 times,which is 4 times larger than the desktop one-out-two peeling-
wire machine.技术参数technical parameters



型号 model cb-950l

马力 power consumption 1kw

剥皮厚度 stripping lenght 3-30mm

切割长度 cutting length 42-9999mm

操作方式 cutting tolerances 单行程和连接动作single cycle and atuo

裁线种类 wire type pvc，teflon，glass wire

裁线能力 wire size awg#5-28；排线(flat cable)

尺寸 measurement w1700xd750xh1850mm

重量 weight 400kg

电源 power supply 380v 3phases/220v
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